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Vraag:
Bewoners van de Rijakker, de Casier de Ter Bekenlaan en de omliggende straten melden 
me dat overdreven snelheid in de wijk een echt probleem is. Ouders zijn bezorgd om hun 
kinderen die met de fiets naar school gaan. 
Vandaar mijn vragen: 

1. Zijn de burgemeester en de politie bekend met dit probleem?
2. Welke acties werden recent in dit verband genomen? Wat zijn de vaststellingen
3. Kunnen er extra maatregelen gepland worden? 

Antwoord

De Politiezone Gent en het Mobiliteitsbedrijf hebben me volgende informatie bezorgd.
Voor de Rijakker zijn de resultaten, op basis van metingen van het Mobiliteitsbedrijf, via 
snelheidsindicatieborden, positief en stellen er zich geen fundamentele problemen. 
Rijakker staat daarom ook niet op de lijst van flitslocaties.
Voor de Casier de Ter Bekenlaan zijn er de afgelopen jaren verschillende controles 
geweest. Aangezien het een schoolomgeving is, is er bewust gecontroleerd tijdens de 
spitsuren voor schoolgaand verkeer. In totaal zijn meer dan 12.000 passages 
gecontroleerd bij deze controles. Bij 3 controles met een bemande camera was er in totaal 



een overtredingsgraad van 2,69%. Bij 1 controle met de LIDAR was er een 
overtredingsgraad van 0,99%. Dergelijke overtredingsgraad is binnen de perken.
In de Zandloperstraat zijn er 4 controles geweest met een bemande camera. Hier was de 
overtredingsgraad wel beduidend groter met bijna 25%. Begin dit jaar is daarom ook de 
LIDAR opgesteld in de Zandloperstraat. Bij deze controle was de overtredingsgraad 
teruggevallen naar 0,44%. Deze locatie blijft zeker op de lijst staan van mogelijke 
flitslocaties.
Voor de andere locaties in de omgeving zal blijvend gemonitord worden of extra 
controles nodig zijn, op basis van concrete data o.a. van Mobiliteitsbedrijf. Bijvoorbeeld 
ook het inzetten van de LIDAR aan schoolomgevingen is steeds datagestuurd. 
Tot slot heeft het Mobiliteitsbedrijf aangegeven dat ze verder zullen bekijken of de Casier 
de Ter Bekenlaan nog anders kan ingericht worden. Vandaag de dag is er al een 
verkeersplateau en zijn er fietssuggestiestroken.
Los van dit antwoord, zou ik willen meegeven dat soortgelijke vragen in de toekomst 
misschien beter worden gesteld via schriftelijke vragen. De politie en Mobiliteitsbedrijf 
hebben maar een heel korte periode om de nodige  informatie en data op te zoeken en aan 
te leveren.


